
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 180
Vil ministeren redegøre for, hvorfor indkomståret 2011 slet ikke figurerer i en udsendt 
oversigt over betalte ejendomsværdiskatter og grundskyld til en boligejer, der i årene 
2011 til 2020 har betalt for meget i skat, hvorfor det heller ikke af oversigten fremgår, hvor 
meget boligejeren har betalt for meget i boligskat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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